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 Dagsorden Referat 
1. Godkendelse af dagsorden – 

godkendelse af referat fra den 
13.5.2024. 

Referat fra 13.5.2024 godkendt og underskrevet. 
Dagsorden godkendt. 

2. Orientering Der er stadig problemer med den blå container, ting 
henstilles foran og den åbnes i hele bagenden, det bliver 
nødvendigt at få den aflåst i bagenden 
  
Der er gang i ændringen af strømforsyningen i skuret. 
 

3. Garageleje Garageleje kan fastsættes efter markedslejen. 
Bestyrelsen udarbejder forslag om forhøjelse af lejen af 
garager og carporte til det ordinære afdelingsmøde. 
Vi fastholder, at lejen stiger med års mellemrum efter 
forslag på afdelingsmøde. 

4. Brugen af vaskehuset Efter en beboer har henvendt sig til administrationen 
ang. brug og vedligeholdelse af vaskeriet, vil 
afdelingsbestyrelsen kontakte administrationen for en 
uddybelse af det svar, beboeren har fået. 

5. Ordinært afdelingsmøde Til det ordinære afdelingsmøde til august er Mia Butler 
fra den boligsociale helheds plan indbudt. Her kan man 
stille spørgsmål, og Mia vil informere om, hvilke tiltag 
der er i gang. 
Der vil som de andre år være tilbud om kørsel, og man 
kan bestille smørrebrød ved tilmelding. 
Ang. valg til bestyrelsen mangler vi både medlemmer og 
suppleanter. 
Bestyrelsen vil udfærdige et nyt forslag til husordenen 
ang. affald i afdelingen. 
Der er sidste frist 17/6 for godkendelse af det nye 
budget for 2025. 
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6. Gårdrenovering Vi afventer besked fra Hans Peter på materialer fra Jacob 
Lahn. 
Ang. læskure på legepladsen, vi arbejder videre med 
projektet. 

7. Aktivitetsudvalget 
- herunder oprettelse af evt. 
facebookgruppe og evaluering af 
loppemarked 

Pænt fremmøde en dejlig dag. 
Vi skal være mere tydelige med forplejningen, da der var 
udfordringer med, at flere børn selv var henne og hente 
juice mere end 1 gang. 
Ang. Facebook gruppe for afd. 18. 
Vi vender fordele og ulemper på næste 
bestyrelsesmøde. 

8. Eventuelt 
 

Intet 

 


